

# 中国出口质量安全示范企业公示信息要素

## 1.中英文企业名称、地址

天津市金轮信德车业有限公司

Tianjin Golden Wheel X-D Development Bicycle Co., Ltd

天津市武清区南蔡村镇

Nancaicun town, Wuqing Distrct in Tianjin

## 2.中英文企业及产品简介

天津市金轮信德车业有限公司是国家质检总局批准的出口免验企业 ,公司坐落在天津市武清区南蔡村镇 , 占地面积 35 万平方米。公司下辖零件制造、架叉焊接、成车组装、机械制造、静电喷涂等 15 个经济实体 , 员工总数 2000 余人 , 各类专业技术人员占职工总数的 32%。先后研制开发了山地车、减震车、保健车等 14 大系列近千个花色品种的高科技含量自行车。产品覆盖全国几十个营销网点 , 并出口美国、欧盟、东南亚等近百个国家和地区 , 成为天津市最大的自行车出口创汇基地之一。2014 年实现销售收入 5.6 亿元人民币 , 出口创汇 8100 万美元。

Tianjin Golden Wheel X-D Development Bicycle Co., Ltd lies in Nancaicun town, Wuqing Distrct in Tianjin, with 350,000 square meters area.It includes 15 entities, such as parts manufacture, frames and forks wiewding, complete bikes assembling, machine manufacture and electrostatic painting. In total employee of 2000 people, 32% of them are various technicians, who have successively developed 14 series of thousands of high end bikes such as mountain bikes, suspension bikes, and health bikes. Products have been sold in tens of marketing networks in China. Also they have been exported to hundreds of

countries and areas, such as the U.S.A, Europe Union and Southeast Asia, which has made Tianjin Golden Wheel X-D Development Bicycle Co., Ltd one of the biggest base in Tianjin for export and foreign exchange earnings.

### 3.提供企业、产品相关图片各 1 张



### 4.企业联系方式 ( 电话、电子邮件 )

公司地址：天津市武清区南蔡村镇京津公路 36 号

公司电话：022-29411152

邮箱：[uplandhr@tjgoldenwheel.com](mailto:uplandhr@tjgoldenwheel.com)。